
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 31. maj 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 214

Mener ministeren, at det fremover bør gøres til et krav fra Finanstilsynet, at

vekselbureauer skal oplyse bestillinger og omsætning af valuta fordelt på sed-

deltype og seddelstørrelse? Der henvises til ministerens besvarelse af 25.

april 2018 af ERU alm. del - spørgsmål 143, hvor ministeren har oplyst: ”Den

finansielle lovgivning forpligter imidlertid ikke pengeinstitutterne til løbende at

følge, registrere eller rapportere udviklingen i køb og salg af bestemte seddel-

typer, herunder 500-eurosedler.”

Spørgsmålet bedes besvaret i god tid inden afholdelse af samrådet om alm.

del – samrådsspørgsmål AM-AP

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
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